
Referat STYREMØTE i Haugesund SV - 2023   

Tirsdag 07.11.23 kl. 19:30, SV-kontoret  

Innkallede: Britt- Mona, Alice, Truls, Helene, Ørjan, Jolanta, Michael, Mustafa, Thomas og Iben 
(SU)  
Forfall: Helene, Alice, Truls, Thomas, Michael, Mustafa,  
Referent: Iben  

Sak  Innhold  Ansvar  

27/23  

Godkjenning av referat fra forrige møte. 
- Referat er godkjent  

Godkjenning av innkalling og saksliste. 
-  Innkalling er godkjent  

  

28/23  

Orienteringer 
A) Hva har skjedd siden sist møte?  

(Gazamarkering, medlemsmøte med Ingrid Fiskaa etc.) 
- Vi har vært medarrangør på palestinademonstrasjon 14.10, 

men det var litt lite oppmøte fra Haugesund SV  
- Åpent møte på biblioteket 29.10. Vi var 18 fra Haugesund SV 

Ingrid Fiskaa og Gunvar Mikkelsen fra Forum for Natur og og 
Friluftsliv (økosystemekspert) holdt innledninger. Det var også 
innlegg fra Karmøy SV, Suldal SV og SU (Iben) 

- Det har vært en «Kaffikoppen» 16.10, vi har ikke fått noen 
evaluering. Kan være lurt å annonsere kaffikoppen tidligere 
neste gang (4. des.) 

Britt-Mona  

29/23  

Oppfølging av saker fra forrige styremøte  
A) Årsmøtesaker 
- Det hadde vært fint om vi kunne ha skrevet noen uttalelser 

denne gangen  
- Vi skal ha en innstilling til valgkomite og nye delegater til 

fylkesårsmøte 
- Valgkomitéen er i gang  
- Årsmelding  
- Regnskap og budsjett  
- Handlingsplan  
- 02/01 Kunngjøring av saksliste  
- 09/01 Frist for å melde inn saker 
- 16/01 Sakspapirene ute.  
- 23/01 Årsmøte  
B) Aktiviteter nov/des: Kaffikoppen fremover, medlemsmøte 

fritidspolitikk, julebord og juleavslutning 
- 13/11 Neste kaffikoppen. Aktivitetsgruppen skal annonsere 

dette 
- 28/11 Medlemsmøter om fritidspolitikk? Helge Toft kan 

kanskje snakke 28.11 på Slakthuset, han har kontakt med 
ungdommer som sliter.  Hvis ikke kan Marthe Svantesvold 
snakke. Ørjan har en frist for å informere medlemmer: 14/11.   

Helene og 
Britt-Mona  



- 04/12 Julekaffikoppen Aktivitetsgruppen skal annonsere 
dette 

- Kaffikoppen er nå på mandager, men kan være lurt å ha den 
på andre dager. Vi setter det over til det nye styret i 2024.  

- Første eller andre uke i januar Nyttårsfest i stedet for 
julebord? Vi får litt bedre tid til å planlegge det hvis vi tar det 
etter jul. Styret har ikke kapasiteten til å arrangere det. Vi tar 
det opp igjen på møtet i desember. 

- 11/12 Bystyregruppen inviterer styret ut til å spise ca. kl. 18  
C) Plan for dialogmøter med fagorganisasjoner 
- Britt Mona tar en prat med Trine om hva de legger i det  
D) Medlemsevaluering valgkampen 
- Det har gått for lang tid etter valgkampen til å sende det ut 

nå. Men bystyregruppen og styret burde ha en evaluering 
sammen.  

- Vi forslår å heller lage en postkaseundersøkelse der folk kan 
spille inn hvilke saker SV skal ta opp i bystyret   

30/23  

Budsjettarbeid i bystyret  
- Kommunedirektøren har lagt fram et budsjett, det er redusert 

mye på investeringsbudsjettet  
- Kommunedirektøren har i sitt forslag totalt reversert 

heldagsskolen på Austrheim  
- Det ble diskutert om første og andreklassingene skulle ha sin 

egen iPad 
- Kjøpe inn boliger til bl.a. flyktninger  
- SV skal ha møte med de andre partiene i opposisjonen på 

søndag. Det er en prosess på gang, vi har valgt ut noen saker 
vi synes er viktige og skal snakke med de andre om det.   

  

31/23  
Leserinnlegg Iben 

- Helene skulle skrive det, har ikke fått gjort den enda.  
- Iben sender appellen hun holdt til Britt Mona  

 Britt-Mona 

32/23  

Informasjonsflyt mellom styret og bystyret 
- Britt Mona skal holde tråden  
- Det er relativt god flyt nå 
- Styret burde bli orientert om hva som skjer i bystyret, SV har 

nå mye mer frihet. 
- Bystyret burde få tilbakemeldinger av styret  

 Britt-Mona 

33/23 
Info fra SU 

- Bannerdrop om menns psykiske helse  
- Aktivismekurs på Slakthuset  

Iben 

34/23 

Eventuelt 
A) 11/11 Palestinamarkering lørdag  
- Både Thomas og Lise har gitt beskjed om at vi burde absolutt 

stille oss som medarrangører  
- Hele styret er enig om at vi skal stille oss som medarrangør  

 



- Hvem skal holde appell? Vi har foreløpig ingen til å holde 
appell. Britt Mona har spurt både Ingrid Fiskaa og Helene. Kan 
være lurt å spørre Svein Inge.  

B) Gjenbetalingsringing  
- Jolanta ringer på bakgrunn av info fra Britt Mona  
- Møblering og rydding av kontoret  

o Jolamaria har en slagbenk som kan stå på kontoret 
o Det må dras i gang en dugnad for å få ryddet kontoret. 

Vi kan kommunisere digitalt om hva som trengs å 
gjøres. Ansvaret ligger hos Britt Mona  

o Det kan være fint med projektor på kontoret  
C) Årsmøte i 8. mars komiteen 
- Nå på torsdag  
D) Økonomi 
- Håp om at Michael kan ta over som kasserer til neste år  
- Inntektene kommer til å bli mindre siden Trine ikke er 

varaordfører lenger  
- Skal vi lage underskuddsbudsjett, eller et som går i balanse? 

 

  Neste styremøte: 5.des kl 19:30-21?   

  
  

-  


